

Formula 3 Plus

**DELUXE ANTIBACTERIAL
HAND SOAP**
Unscented

**SAVON ANTIBACTÉRIEN
POUR LES MAINS DE LUXE**
Non-parfumé

Formula 3 Plus deluxe antibacterial hand soap is a rich lathering skin cleanser that leaves the hands feeling clean and silky soft. Formula 3 Plus does not contain triclosan, sulfates or parabens.

For external use only. Avoid contact with the eyes. If contact occurs, rinse thoroughly with water. Stop use and ask a health care professional if irritation develops. Keep out of reach of children. Supervise children when using this product. Store at room temperature.

Directions:

Lather in hands with water for at least 30 seconds. Rinse well.

INGREDIENTS/INGRÉDIENTS: Water/Eau, lauramidopropyl betaine, cocamidopropyl hydroxysultaine, sodium lauroyl lactylate, glyceryl caprylate/caprate, PEG-150 distearate, benzalkonium chloride, citric acid, methylchloroisothiazolinone, methylisothiazolinone.

Made in Canada from domestic and imported ingredients.
Fabriqué au Canada à partir d'ingrédients canadiens et importés.

maxill inc. St. Thomas, ON, Canada N5R 6C8
1-800-268-8633 www.maxill.com

Le savon antibactérien de luxe Formula 3 Plus est un savon riche et moussant pour la peau qui garde la peau douce et soyeuse. Formula 3 Plus ne contient pas de triclosan, de sulfates ou de parabènes.

Pour usage externe seulement. Éviter tout contact avec les yeux. En cas de contact, bien rincer avec de l'eau. Cessez d'utiliser et consulter un professionnel de la santé si une irritation se développe. Garder hors de la portée des enfants. Superviser les enfants durant l'utilisation de ce produit. Ranger dans un endroit à température ambiante.

Mode d'emploi:

Faire mousser dans les mains avec de l'eau pendant au moins 30 secondes. Bien rincer.

REF 6070562320

REV.2022/04

